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Dream is a pair of wings , they can take you to fly . Dream is life , without a dream is equal to there is not life . Dream is very important .
My dream is bing a scientist , because a scientist can invented many useful things , he can useful to the country . So I want to be a scientist .
What about your dream ?
梦想是一双翅膀,他们能带着你飞翔。梦想是生命,没有梦想就等于没有生命。梦想是很重要的。
我的梦想是变成一位科学家,因为一位科学家可以发明很多有用的东西,他能对国家有用。所以我想当一名科学家。
你的梦想是什么呢?
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Everybody have a dream, because we’re dreamers. In our heart, there is a colorful dream. Sometimes the dream is perfect, sometimes it’s special, sometimes it’s sweet, sometimes it’s yummy.
In my dream, there are some children. I always play games with them and enjoy ourselves. There are so many candies, too. Blue candies, pink candies, orange candies, apple candies…How delicious! In my dream, there is a special sky. In our world, the sky is blue, but the sky of my dream is pink, some angels are having fun there. In my dream, white bird can fly high, flowers can sing songs, frogs have a jump race, tomatoes are blue, potatoes are yellow, all the things are different.
In my dream, Chinese people, Korean people, Japanese people, Italian people, Spanish people, American people and Russian people are hand in hand. All the people smile for ever. It is a balanced world. .
In my dream, everything is wonderful, but our world isn’t like it. So we must like my dream, to let our world get more beautiful!
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I have a wonderful dream in my heart。 It's to speak English very well。 Since English is everything for me。 English is my best friend。 English is my soul。 English is my power。 Without English， I'm nothing at all。 Nothing。 Now， I can think in English， speak in English， and write in English。 Some people think I'm an Indian。 Some people regard I'm a Pakistan。 And some people even consider that I'm an Egyptian。 But if I could speak English as good as an American， my future would be brilliant。 So I work very hard。
在我心中有一个美丽的梦想。那就是说一口流利的英语。因为对我来说英语就是我的一切。英语是我最好的朋友。英语是我的灵魂。英语给予我力量。没有英语，我什么都没有。什么都没有。此刻，我能够用英语的方式思考，用英语说话，用英语书写。有些人以为我是印第安人。有些人以为我是巴基斯坦人。有些人甚至认为我是埃及人。但如果我能说英语能像美国人说的那么好，我的未来会很完美。所以我很努力学习。
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In the past two years， my parents took me to travel to many places， including big cities， small towns， famous mountians and so on。 Therefore， I like traveling and I hope I can visit to many more places。 Since then， I hope I can be a tour guide in the future， so I can travel to many tourist attractions。 Besides， I can meet various people and I think municating with different people is interesting， wchich can broaden my field of vision。 I hope they can share their life stories with me so that I can know the general life of a place。 I know it would be a challenging job， but I believe I can do well in my job。
在过去的两年里，我父母带我到很多地方旅游，包括大城市，小城镇，著名的大山等等。因此，我喜欢旅游，我期望能够参观更多地方。从那开始，我就期望我将来能够成为一名导游，这样我就能够到很多旅游景点旅游了。此外，我能够认识各种各样的人，我认为和不一样的人沟通很搞笑，能够开阔我的视野。我期望他们能够和我分享他们的生活故事，这样我就能够了解一个地方的普通生活。我明白这是一份具有挑战性的工作，但是我相信我能够在工作中表现得很好。
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When I was alittle child， I had many dreams。 I wanted to be rich， so that I can live in abig and beautiful house。 I can go everywhere by car。 But now， my dream seems tobe better and more realistic。 I hope I can have a good job。 It will not takemuch of my time， although I can’t earn much。 Every year， I have holidays totravel。 Traveling is my favorite and it can reduce my pressure。 It’s good formy life。 Therefore， I hope traveling can be a part of my future life。
当我还是个小孩的时候，我有很多梦想。我想变得富裕，这样我就能够住在漂亮的大房子里，能够驾车到每个地方。但是，此刻我的梦想似乎更好更现实了。我期望我能够拥有一份好工作，尽管我不能赚很多钱，但是它不会占用我太多时光，每年有假期去旅游。旅游是我的爱好，它能够减轻我的压力，对我的生活有好处。因此，我期望旅游能够成为我将来生活的一部分。
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